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Motie

van Stefaan Sintobin

tot besluit van de op 28 februari 2018 
door Stefaan Sintobin 
in commissie gehouden interpellatie 
over de reactie van de Vlaamse Regering 
op de resultaten van de nieuwe studie 
betreffende de kostprijs van de keuzes 
in de visienota over het interfederale Energiepact
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Het Vlaams Parlement,

 – gehoord de interpellatie van Stefaan Sintobin;

 – gehoord het antwoord van Vlaams minister Bart Tommelein;

 – gelet op:
1° het akkoord dat op 11 december 2017 werd bereikt tussen de gewestmi-

nisters en de federale minister, bevoegd voor de energie, over de ‘Visienota 
Belgisch Interfederaal Energiepact. Een gemeenschappelijke visie voor de 
energietransitie’;

2° de vergadering van de Commissie voor Algemeen Beleid, Financiën en 
Begroting op 9 januari 2018, waarin minister-president Geert Bourgeois 
heeft verklaard dat de tekst nog niet is besproken in de Vlaamse Regering 
omdat “er door de energieministers gewerkt wordt aan het verstrekken van 
cijfers ter onderbouwing van de visienota”;

3° de studie ‘Energy Pact Scenarios. Adequacy and System Costs’ van prof. dr. 
Johan Albrecht, die de Federale Regering heeft besteld en gegund, en die 
in januari 2018 is verspreid, het rapport ‘Impact van het Pact. Bijkomende 
cijfers ter staving van een Energiepact’ van het Federaal Planbureau, alsook 
de becijferde scenario’s van de keuzes in de visienota met betrekking tot 
het interfederale Energiepact en de bijbehorende systeemkosten;

4° het onderzoek naar de klimaatimpact van de kernuitstap, uitgevoerd door 
prof. dr. Johan Albrecht, en gepubliceerd in De Morgen van 28 februari 
2018, waaruit blijkt dat “de kernuitstap de uitstoot fors zal doen stijgen”;

5° de verklaringen van federaal minister van Energie Marie Christine Marghem, 
waarin ze stelde dat elektriciteit onvermijdelijk duurder zal worden en dat 
vooral voor de bedrijven de factuur bij een kernuitstap veel hoger zou 
kunnen oplopen;

6° de verklaringen van Vlaams minister van Energie Bart Tommelein, waarin 
hij stelde dat de resultaten van de studies in lijn liggen met eerdere studies;

7° het federale regeerakkoord van oktober 2014, dat bepaalt dat de Federale 
Regering bij de uitwerking van de energievisie en het Energiepact opnieuw 
alle opties objectief en transparant zal onderzoeken om de bevoorradings-
zekerheid in België op korte en middellange termijn te garanderen;

8° het feit dat minister-president Geert Bourgeois al op 3 december 2017 
in het televisieprogramma Villa Politica liet verstaan dat het nog te vroeg 
is om kernenergie volledig te bannen: “In 10 jaar tijd is het aandeel in 
hernieuwbare energie gestegen van 1,9 naar 6 procent en dat heeft 20 
miljard euro gekost. Nu zeggen dat we alles tegen 2025 gaan regelen … Wij 
willen een realistisch plan.”;

9° de energiemix van januari 2018, waaruit blijkt dat kernenergie nog steeds 
de belangrijkste koolstofarme energiebron van ons land is. Cijfers van 
netbeheerder Elia geven aan dat in de eerste maand van 2018 kernenergie 
goed was voor 63,5 procent van de elektriciteitsproductie en ook over 
het hele jaar 2017 was kernenergie met 58 procent de belangrijkste 
koolstofarme energiebron;

 – vraagt de Vlaamse Regering om:
1° een gemotiveerd en duidelijk standpunt in te nemen, rekening houdend 

met de inmiddels beschikbare informatie over de economische impact 
en de klimaatimpact van de keuzes in de visienota over het interfederale 
Energiepact;

2° geen Energiepact te ondertekenen waarin kernenergie na 2025 geen deel 
meer zou uitmaken van de koolstofarme energiebronnen in ons land.

Stefaan SINTOBIN


